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Ad.1 og ad.2  

Søren byder velkommen til vores gæster, som er indbudt i lyset af mangel på en 

kasserer. Vi har startet et samarbejde med KTK som Betina Nørskov (Tina) 

repræsenterer og deres revisor Benjamin Jensen.  

 

KTK er en trampolinklub fra 2010, som også holder til i 

Grøndalscentret. Tina har et ønske om, at de forskellige 

klubber har et bredere samarbejde om at tilbyde 

forskellige aktiviteter. Der er også stor interesse for børn 

og unge samt handicappede, og der startede samarbejdet 

med Lavia.  

Det resulterede i ,at vi har indledt et samarbejde med Benjamin, som styrer KTK’s 

regnskab. Det betyder, at der vil komme nogle forskellige ændringer til de 

procedurer, der handler om penge frem og tilbage.  

 

Søren beretter, at han kommer lige fra et møde i bueafdelingen, og han kan med 

glæde fortælle, at det lykkedes at føre bueafdelingen videre på den bedst mulige 

måde.  

Brian og Rune, som vi kender fra veteranprojektet, har sagt ja til at videreføre 

bueafdelingen efter at Stine og Thomas er stoppet. De er begge rutinerede 

bueskytter og har mange ideer til afdelingens fremtid. Brian blev valgt som 

afdelingsformand på medlemsmødet den 31.5. Stort tillykke til dem og Lavia.           

De laver samarbejdsaftale med KBL.  

Måske får de brug for nogle penge til at nørde buer, der handler om at 

lave strenge og pile. God ide. De har meldt sig til ”Bueskytternes dag”. 

Brian har også tænkt sig at indlede et samarbejde med Parasport 

Danmark, da de ikke i afd. har nogen registrerede handicappede.  

Tina tilbyder hjælpe med at anvise, hvor man kan søge penge til forskellige 

aktiviteter.  

Benjamin laver regnskab og hjælper med de dagligdags problemer, der er omkring 

regnskab. Vi snakker sammen jævnligt og finder løsninger. Benjamin vil gerne 

hjælpe med den første kontingentopkrævning. Vi bruger Winkas til administraion, 

men det ville være formålstjenligt at overgå til Klubmodul, som er det system KTK 

anvender. Vi laver først skiftet 1/1 -24, da vi har en del medlemmer, som betaler 

kontingent via betalingsservice og ikke rigtig er kommet i gang efter Corona-tiden 

endnu. Det nye system kræver, at man registrerer sig med en profil, hvilket kunne få 

nogen til at droppe medlemskabet.  

Søren har arbejdet på at få nogen til at betale regninger og få penge ind. Villy har 

indvilliget i at betale regninger, indtil banken giver tilladelse til en anden. Der er to 

nye trænerkontrakter i volleyball Alexander og Tanja. Alexander er ukrainer og har 

stor erfaring med siddende volleyball og er meget dygtig. Desværre kan vi ikke 

forstå, hvad han siger, men heldigvis har vi Tanja, som kan russisk, og det 

samarbejde fungerer, selvom det er et kæmpe arbejde for Tanja.  



Tina tilbyder at man kan benytte deres scanner, men det kæver at får lavet en chip til 

deres kontor.  

 

 

 

Ad.3 

Søren ridser kassereropgaverne op. Penge ind og ud af banken. Der kan kun bruges 

penge, bestyrelsen har godkendt, ud fra det budget vi lægger en gang om året. Hvis 

udgiften ikke ligger i budgettet, skal den forelægges på førstkommende 

bestyrelsesmøde, før man bruger pengene. Uopsættelige ad hoc betalinger kan 

godkendes af formand og næstformand. Altid to uvildige godkendere inden man 

skrider til at betale udgifter. Rent teknisk har vi i samråd med Benjamin lavet en 

Laviakasse på nettet, der hedder ”betaling”, dvs. hvis man i følge budget skal indkøbe 

noget, så kommer der en faktura. Den skal så lægges i betalingsbrevkasse. Der går 

Søren så ind og godkender den. Vi skal vælge to bestyrelsesmedlemmer, som 

godkendere, når det er Søren eller Benni, der har fakturaer. Man skal også have 

adgang til banken. Det skal være 2-3 stykker, så man rent faktisk kan betale 

regninger, også selv om den ene er på ferie eller inhabil. Benjamin spørger om der i 

banken også skal være to godkendere med underskrifter? Formand og revisor har 

kiggeadgang. Benjamin oplyser, at hvis Lavia bliver hacket, er der ikke garanti fra 

banken. Det kan man tegne forsikring for til et anstænidigt beløb. Op til 2,5 mill. for 

1000 kr. det skal overvejes. Uvildige godkendere: Lene - hovedbetaler: Benni - 

reservebetaler: Lene.  

Medlemskartoteket styres af Lene og opkrævning af kontingent af Benjamin. Vi ser 

på medlemssituationen på næste bestyrelsesmøde 5. sep..  

 

Ad.4  

Springer budgettet over i lyset af mangel på tal. Villy har lavet en status, som også 

er givet til Benjamin. Vi ligger et godt sted budgetmæssigt.  

 

Ad.5 

Lavianyt udkommer kun to gange om året. Et i forbindelse med generalforsamlingen 

og et i december, fordi de ressourcer, der anvendes, kan udnyttes meget bedre, til en 

hjemmeside, der hedder Lavianyt Online. Ideen er, at man meget hurtigere og 

nemmere kan fortælle små historier om livet i klubben. Historier sendes til Søren, 

som lægger dem op. Gerne med mange billeder. Vi mister nogle indtægter fra de to 

blade 4000 -5000 kr. pr. blad. Almen tilfredshed med forandringen.  

 

Ad.6 næste møde 5. september.  

 

Ad.7 

Bowling: afslutning i torsdags i selskab med to nye klubmestre. Vi var 15 – 16 

medlemmer, det var rigtig dejlig mad, vi havde bestilt fra bowlinghallen. Det kostede 

ca. 3000 kr.  



Snooker:: Det kører, men gerne flere medlemmer. Fremme ved semifinalerne i 

klubmesterskabet. Danny har angivelig bedt om penge til scoringstavler. Leif 

kontakter Danny om nærmere oplysninger.  

Varmtvandssvømning: afslutning fredag med spisning. Fået tilbud om svømning i 

efterårssæsonen og det skal vi selvfølgelig, som vi plejer med start i september. 

Volleyball: det går godt. Vi har fået nogle veteraner, så vi er 16 spillere, men i 

realiteten er vi omkring 11 til træning. Vi har også virkelig savnet en træner, så vi 

hilser Alexander velkommen. Træningen er blevet sjov og interessant. Veteranerne 

er meget glade for at være hos os og føler sig velkomne og accepterede. 4 spillere 

skal til Polen og håber, vi her kan få nogle nye kontakter, som måske gerne vil 

komme til Sit Cup. Det er et tilbud fra Parasport Danmark om en kæmpestor 

sportsfestival med alt betalt undtagen rejsen. Sommerafslutning i august.  

Bueskydning: Mødet gik godt. Mange løse ender, hjemmesider der skal være styr på, 

medlemmerne hilste det velkommen, hvis man kunne rette på dem. Træning i 3 

moduler over to weekender. Spændende med en workshop, hvor de kan lave deres 

egen streng til buen og kendskab til buen. Udskifter alle låse med kodelåse. Søren 

redigerer hjemmesiden ang. bue med nye oplysninger. Brian og Rune kommer til 

Søren med ønsker om indhold. Søren opretter en mailadresse til begge. 

Laviabue.com nedlægges og al aktivitet foregår fremover via laviakbh.dk  

 

Ad.8  

Tina forslår at søge Vanløsepuljen med et beløb omkring små 10.000 kr.. Der 

efterspørges idrætsprojekter specielt i området omkring GMC. Tina sidder i Vanløse 

lokaludvalg i puljegruppen. Ansøgningsfrist 13. august. Er selvfølgelig inhabil i 

forhold til en kendt ansøger.  

En anden er Nordeas delepulje, hvor man kan søge 15.000 kr. Alle kommuner har 

lokalpuljer. Nordea støtter gerne det gode liv. ( Ensomhed.) 

Lav en ansøgningsskabelon. Søg kommunen om transporttilskud. Søren takker Tina 

og Benjamin for deres deltagelse og input. Tina inviterede Lavia til at deltage en 

kommende workshop, Søren hører nærmere fra Tina. Søren takker af. 

 

Referent Benni 


